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Firmy farmaceutyczne chcą opracować system, w którym mają być
ujawniane wszystkie korzyści przekazywane lekarzom w ramach
współpracy.  Według  wiceprezesa  Naczelnej  Rady  Lekarskiej  –
Romualda  Krajewskiego,  upublicznienie  tych  danych  może
poprawić  zaufanie  do  lekarzy.  Ujawnianie  danych  ma  się
rozpocząć w 2016 r.

Wiceprezes  Naczelnej  Rady  Lekarskiej  Romuald  Krajewski
podkreślił,  że  transparentność  współpracy  jest  korzystna
zarówno dla lekarzy, jaki i dla przemysłu farmaceutycznego.

–  Ujawniane  powinny  być  korzyści,  które  otrzymują  wszyscy
pracownicy  medyczni,  nie  tylko  lekarze.  Zdaniem  samorządu
powinien powstać specjalny system, który umożliwi publikacje
takich  informacji.  Dzięki  temu  pacjenci  zyskają  możliwość
wglądu w dane, a tym samym własnej oceny. Przyczyni się to do
poprawy zaufania do lekarzy – powiedział Krajewski.

Wiceprezes  NRL  poinformował,  że  wyniki  badania  opinii
środowiska lekarskiego wskazują, że dwie trzecie medyków nie
ma nic przeciwko ujawnianiu danych o współpracy z firmami
farmaceutycznymi.
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